4/5/2015 中文報告
1. 歡迎首次來參加崇拜的朋友們，散會後請坐在旁邊的弟兄姊妹帶他/她到圖書館，讓我們的迎新小組歡迎他/她。
2.感謝主! 今天中文堂有張文釗、米天寶、劉倩及王曉接受洗禮。

3.我們將編印一個新的教會通訊錄， 只限於教會內部使用。如果您的資料沒有在現行的通訊錄中，或您需要更新您的聯繫資料，如地址或郵箱，請填寫一份通訊錄登記表，于4月15日之前電郵至raleighccc@gmail.com，標題: 教會通訊錄。通訊錄登記表格已經用電郵寄給您，也放在大堂桌上。如有任何問題，請發電郵siumanting@gmail.com 與丁少文執事聯繫。

4.感謝主帶領Jerry Miller 牧師於2013年8月1日來我們教會擔任青少年輔導牧師之職。Pastor Jerry目前的兩年聘約將於2015年7月31日期滿。教會議會一致推薦與他續約5年（2015年8月1日至2020年7月31日）。教會牧養團問答時間如下:(1）4月12、26日牧養團列席接受意見（Jerry Miller 牧師不參加);(2）4月19日Jerry Miller 牧師做分享。問答時間都在下午1:00–2:30，祈禱室舉行。教會將於5月10日為此事召開會員大會，請大家代禱，一同來印證神的心意。弟兄姊妹若對續約有意見，請用書面具名向長老們表達。

5.長青團契下次聚會時間訂為4月9日上午10:00(週四)，于教會 #132-140教室。

6.北卡舊約釋經講座：傳道書尋真 － 慧眼看人生。講員是北美中華福音神學院院長、傑出華人舊約學者梁潔瓊博士。時間是4月10日7:30-9:00 pm (自由奉獻)，有提供兒童看顧 ; 4月11日10:00am– 4:30pm ( 費用$25含午餐)，地點在本教會。大堂外桌上有簡介與報名表。欲知詳情，請聯絡林春騰牧師或詹其泰長老。
7. 4月10日週五晚上沒有AWANA。請家長留意。 
8. 今年兒童暑期聖經夏令營 VBS“JOURNEY OFF THE MAP”將於6月29 –7 月3日舉行。歡迎三歲至小學五年級的小孩參加。已經開始接受報名，學前兒童3-5歲(半天)報名費是$25，小學至五年級(全天)是$100。5月24日後報名費將分別提高至$30及$110。請有意參加VBS 的義工和家長們至大堂外VBS攤位領取報名表格或詢問，你也可以至教會網站Raleighccc.org在announcement點擊vacation bible school就可以網上報名，報名費請寄至教會或交到VBS攤位，並請為各籌備事宜禱告。
9.第九屆籃球大賽正在積極籌劃當中。比賽日期如下：初級組4月19日，進階組4月26日。按照去年的辦法，比賽將以四對四、半場的方式舉行，時間是比賽日期當天下午1:30到5:30或6:00。您和您的球隊只能選擇參加初級組或進階組，不能同時報名兩組。我們希望讓初學者有機會發揮他們的潛力。我們鼓勵大家以小組為單位組隊報名。請將您球隊的球員名單送給林承勳弟兄(Peter Lin)，報名截止日期是4月17日。若有任何疑問，請以電郵與Peter聯絡(chpeterlin@gmail.com)。預定的隊數有限，請及早報名！

10.由於2月大雪，ESL的課程延至4月5日結束。如果您想繼續ESL課程，請向您現在的老師報名。另外，請向您的老師領取問卷調查表，或者電郵陳銘華弟兄eslinfo@raleighccc.org. 
11.基督僕人更新中心將於4月23-25日舉辦培訓退修會，主題是 "導師指引與門徒訓練"，講員是周功和牧師和郭振游教授。如要參加退修會和欲知詳情，請聯絡葉季港長老(www.clrcrenewal.org或919-847-2064;919-345-8949) 
青少年事工報告
1.M-Fuge需要成人輔導員 – 我們仍需2位姊妹輔導員和青少年短宣隊從7月13-17日一起去Charleston ，SC。如果您可以參與，請和Pastor Jerry 聯繫。
2.饑饉30– 將定於4月24日至25日舉行，我們今年的籌款目標是$2000，用來幫助Samaritan's Purse 開鑿水井，使沒有乾淨水源的村莊有水喝。我們鼓勵青少年和成人接受“水挑戰” - 只喝“自來水”14天（4月10日至23日），你可以將喝可樂或瓶裝水或咖啡所花費的金額，捐出$ 23。我們就可以很容易地籌集$2000。請至大堂外報名參加“水挑戰” 。 

3.青少年團契2015年度高中畢業宴會將於6月6日下午6:30至9:30舉行! 地點:RCCC。門票每人8美元。如果您需要門票，請與 Ariel Chien 聯絡。                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               
肢 體 關 懷
1.李標榮及謝美隆夫婦的女婿Tim Lei有大腸癌。Tim已於3月27日開始做化療，請在禱告中記念，希望神醫治的大能臨到他。謝美隆夫婦及謝媽媽已於3月28日回來，暫定4月18日回Columbus, Ohio 。
2.林師母的父親盧乃潤弟兄於3月31日在台灣安息主懷。林牧師將於4月6日回台灣參加追思禮拜並於4月16日回來。請在禱告中記念牧師及師母一家人。願神在目前這一段困難的時間中加添他們力量。 
     請為主日講員代禱:國語堂講道主題—同心同行
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4/5/2015 Announcements
1.We welcome new friends who are worshipping with us today for the first time.  

2.Praise the Lord! We have 14 youth who will be baptized: Benson Liu, Jamie Li, Chloe Chan, Caleb Xu, Andrew Lam, Sam Chow, Tina Zheng, Katherine Lin, Karoline Lin, Ariel Chien, Jessica Fei and Koen Chao, SaCylia Lawrence and Janelle Lawrence.

3.The church is going to compile a new directory, for internal use only.   If your information is not in the current directory or you need to change your contact information (e.g. address or email), please fill out a Directory Registration Form, inputting your information via your computer, and email your information to raleighccc@gmail.com before April 15. The Directory Registration forms were sent to congregation registered emails and are also available in the lobby. If you have any questions please contact Raymond Ting siumanting@gmail.com.

4.Sunday Q&A sessions have been scheduled to voice your thoughts regarding the contract renewal for Pastor Jerry Miller, our youth pastor since August 2013.  A congregational vote to extend a 5-year contract has been scheduled for May 10. Please avail yourself to come to one of the sessions and share your thoughts and concern.  You are also welcome to speak privately with one of the lay elders - Luke Chen, Don Hong or Shyi-Tai Jan - if you find this more convenient for you.

      Sessions without Pastor Jerry present:  April 12 and April 26

      Sessions with Pastor Jerry present:  April 19

      All sessions will be held in the prayer room from 1-2pm.

5.No AWANA April 10— The next AWANA meeting will be on Friday, April 17.

6.This year's VBS “JOURNEY OFF THE MAP” will be held from June 29 to July 3.  VBS is for children from age 3 to 5th grade. The fee for preschoolers(3-5 years) is $25 and k– 5th grade is $100. After May 24 the fee will increase to $30 and $110 respectively. To register and for questions, forms or volunteers, please go by the VBS booth in the lobby today.  You can also register online by visiting our church website raleighccc.org.  Go to "announcement" and click "vacation bible school".  The registration fee can be mailed to RCCC or handed in at the VBS booth. We covet your prayers for all aspects of our preparation.  

7.A church membership class is scheduled for Sunday, April 26, from 1:15-3:15 in Aparche House.  If you are interested in joining RCCC please see Elder Don. 
8.The 9th Annual RCCC Basketball Tournament is here!  The tournament will be held on successive weeks, with the JV (beginners) division competing on the THIRD Sunday of April (4/19) and the Varsity (advanced) division on the FOURTH Sunday of April (4/26).  Like last year, the tournament will be 4 versus 4 half court and last the entire afternoon (start 1:30 and last until 5:30 or 6). You and your team must choose to participate in either JV or Varsity. You CAN NOT have one team play in JV and have the same team play in Varsity. We are trying to enable beginners to actually have fun and not have to go against teams who can play at a varsity level. We also encourage you to form teams according to fellowship groups. PLEASE EMAIL YOUR TEAM ROSTERS TO PETER LIN ASAP at chpeterlin@gmail.com by April 17. Please email Peter if you have any questions. Slots will be limited so sign up fast! 
Youth

1.M-Fuge Chaperones—Two adult female chaperones are still needed for this summer's youth mission trip, which will be July 13-17, in Charleston, SC. If interested, please speak with Pastor Jerry today.

2.The Water Challenge—Our 30 Hour Famine fundraising goal for this year is to raise $2000 to help Samaritan's Purse drill wells in villages around the world where clean water is not available.  You are encouraged to take "The Water Challenge" - to only drink "tap" water for 14 days (April 10-23) and give $23 - the approximate amount of money that you would have spent on sodas, bottled water, coffee.  If 87 students and adults take the challenge and give $23, we can easily raise the $2000.  A sign-up table is in the church lobby today.  The 30 Hour Famine will be April 24-25.

3. 2015 Senior Banquet—Saturday, June 6 - 6:30-9:30 p.m. - All tickets are now $8.  Contact Ariel Chien to purchase tickets.

Remember in Prayers
1. 1.Tim started chemo therapy 3/27. Please pray for the effectiveness of his chemo treatments and God's grace carrying Tim and Ann through the battle toward Tim's cancer. Buil, Mei-Lung and her mother are back in N.C. 3/28 and will return to Columbus, Ohio 4/18. 

2. Pastor Eric Lin's father-in-law passed away in Taiwan on March 31st.  Pastor Lin will return to Taiwan for the memorial service on April 6 and return on April 17.  Please remember Pastor Lin, Mrs. Lin and their family in your prayers.  May the Lord give them strength at this difficult time.
Upcoming Sermons 
	4/12 Open                                      Mr. Barney Ford                  


